
   

Verslag ALV vergadering ENDURA  

Datum vergadering:  26 november 2024 

Aanvang:   19.30 uur 

Locatie:   California 

Aanwezig:  28 leden en met kennisgeving afwezig 15 leden  

Voorzitter:   Henry Staal 

Notulist:   Herman Dekker 

 

1. Opening en mededelingen  

Voorzitter Henry Staal opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom. De 

voorzitter houdt een algemene beschouwing voor Endura en plaatst deze in de 

ontwikkelingen van de oprichting tot op heden. Wat we ook in het Jaarplan terug zullen zien 

komen is dat de netwerkcongestie grote gevolgen heeft ook voor Endura. We richten ons 

ook daarom meer op wat we noemen Beweging-activiteiten. De financiering gaat meer dan 

in het verleden een nadrukkelijke rol spelen. Als we niets ondernemen gaat Endura 

noodzakelijkerwijs op een laag pitje verder (in de Mottenballen).  

 

Onze ambities reiken echter verder dus zoeken we mogelijkheden om deze ook te kunnen 

realiseren. Een structurele samenwerking met andere partijen kan een oplossing bieden, 

daarom zijn we ook in intensief overleg met de gemeente.  

Overigens zijn de financiën van Endura voor de lange termijn gezond. Bij de opwekprojecten 

schrijven wij af in 15 jaar terwijl de economische levensduur 25 jaar is, maar voor de korte 

termijn biedt dit geen voordelen.  

 

2. Verslag vergadering ALV 11 juni 2024 en 17 juni 2024 

Beide verslagen worden zonder opmerkingen akkoord bevonden. 

De statuten zijn besproken met de notaris en worden binnenkort zonder inhoudelijke 

wijzigingen formeel afgehandeld. 

 

3. Jaarplan 2025 

Wim schetst als toelichting in het kort de groei die we als coöperatie sinds de oprichting 
hebben doorgemaakt. Het accent in het jaarplan 2025 ligt op activiteiten onder de noemer 
“Beweging”. De hiermee gepaard gaande kosten moeten worden gedekt door een subsidie 
van de gemeente (raming €100.000). Hierover zijn met de gemeente concrete afspraken 
gemaakt over wat en met welke resultaten geleverd moet worden. 
De opwek-projecten zijn opgedroogd mede door de netwerkcongestie, dus financiering van 

Endura moet uit andere bronnen komen. Voor een structurele meerjaren-oplossing zijn we 

hierover in gesprek met de Gemeente en BKH (Bedrijven Kring Harderwijk). De afgelopen 

weken zijn daartoe ook alle fracties bezocht om toe te lichten wat Endura doet, wat de 

plannen zijn en de financiële behoeften.  

Gezien de doorlooptijden tot de formele toekenning van subsidies zal dit nog de nodige inzet 

vergen. 

 

Vraag: zijn er voorbeelden van coöperaties die zijn gegroeid in “Beweging”? 

Wim geeft aan dat de grotere coöperaties met zijn gegroeid door het uitvoeren van opwek-

projecten en niet door Beweging. Financiën zijn hiervoor een verklaring. Endura ziet echter 

ook het grote belang van deze Beweging-activiteiten en wil hier ook vol op inzetten. 



   
 

Endura blijft zich ook oriënteren op opwekproject mogelijkheden, zo hebben wij een brief 

aan de gemeente geschreven graag betrokken te willen worden bij een eventueel nieuw 

Wind-project. Wij denken dat Endura het beste de belangen van de bewoners kan 

vertegenwoordigen als er een Wind-project komt. 

 

4. Begroting 2025 

Peter ligt de begroting toe. De subsidie van €100.000 van de gemeente is hierin verwerkt 

omdat de signalen van de gemeente dus danig zijn dat we op de toekenning kunnen rekenen. 

Mocht onverhoeds de subsidie niet toegekend worden dan zal het bestuur deze begroting 

intrekken en met een nieuw voorstel komen. Er worden geen financiële verplichtingen 

aangegaan als er geen dekking voor is verkregen. 

De winst van Zonnepark Harderwijk (€49K over 2023 wordt niet aan de eigenaren (Endura 

49%) uitgekeerd. Daarom is dit deelnemingsresultaat ook niet opgenomen in de exploitatie 

van Endura.  

 

Met deze toelichting worden het Jaarplan 2025 en de begroting 2025 door de vergadering 

geaccordeerd. 

 

5. Samenvatting definitieve jaarcijfers 2023 

Peter geeft toelichting. De Verlies en Winst 2023 is met €3.000 plus aangepast vanwege het 

resultaat bij Deelnemingen (was destijds nog niet bekend). 

 

6. Bestuurswisseling  

Aftredend en niet herkiesbaar Marcel van den Broek 

Aftredend en herkiesbaar: Peter van den Berg 

Het bestuur stelt voor de vacature “Marcel” niet in te vullen 

Peter wordt door de vergadering herkozen voor een nieuwe periode van 3 jaar. 

 

7. Rondvraag 

Zijn de opbrengsten van Zonnepark conform de verwachtingen? 

Wim ligt toe dat de geprognosticeerde opbrengsten zijn gehaald, 1e en 2e jaar meer, 3e jaar 

wat minder. De kWh prijs ligt lager dan verwacht maar door garanties hier nog geen last van. 

Aandacht wordt nu geschonken aan de relatief hoge accountantskosten vanwege gemeente 

eisen. 

 

8. Sluiting 

De voorzitter sluit om 21.00 uur de vergadering. 


